
 

 

Raport de activitate pentru anul 2022 

 

Consilier local la Consiliul Local al Municipiului Buzău, Irinel Cîrstea 

 

Subsemnatul, Irinel Cîrstea, membru în comisia de specialitate nr.III - 

Comisia pentru amenajarea teritoriului,urbanism, administrarea domeniului 

public și privat al municipiului comisie în cadrul căreia am participat la fiecare 

convocare și, împreună cu colegii de comisie, am analizat proiectele de hotărâri ale 

consiliului local din acest domeniu de activitate și am participat la avizarea 

acestora conform Codului administrativ.   

În urma convocărilor consiliului local am analizat din punct de vedere al 

legalității și oportunității toate proiectele de hotărâri ale consiliului local, am tras 

concluzii și am formulat  amendamente sau propuneri pentru modificarea sau 

completarea proiectelor de hotărâre care urmau a fi votate în consiliul local.   

Astfel am participat la 18 ședințe ordinare, extraordinare sau de îndată ale 

Consiliului Local Municipal Buzău pentru adoptarea a peste 300 de hotărâri 

înscrise pe ordinea de zi, ținând cont întotdeauna că soluționarea și gestionarea 

treburilor publice terbuie să se exercite în interesul colectivității locale pe care o 

reprezint. pentru formularea de amendamente sau pentru argumentarea legalității și 

oportunității proiectelor. 

În calitate de membru al Consiliului Local al Municipiului Buzău, am fost 

desemnat în Consiliul de administrație la: 

1.  Grădinița cu Program Prelungit nr.18,  

2. Școala Gimnazială ”Nr. 7” și  

3. Colegiul Economic, 

 unde am participat la peste 30 de ședințe on-line sau cu prezență fizică.  

Totodată am fost desemnat să fac parte și din Comisia de alocare a locuințelor 

sociale. 

Am participat activ la întâlniri cu cetățenii și am răspuns prompt la cererile sau 

problemele lor. 



Pentru o bună înțelegere a activității RER SUD Buzău privind asigurarea 

gestionării corecte a deşeurilor, în conformitate cu normele europene în vigoare, 

ţinând în acelaşi timp cont de protecţia mediului şi educarea populaţiei în spiritul 

grijii faţă de mediul înconjurător privind colectarea selectivă a deșeurilor, am 

vizitat , la invitația domnului director RER SUD Buzău , punctul de lucru de 

extragere a fractiei reciclabile componentă importantă din deşeurile municipale 

amestecate , de colectate şi balotate a deşeurilor pregătite pentru valorificare la 

reciclatori specializaţi și a depozitelor ecologice.  

 

Concluzionând, consider că toată activitatea mea s-a desfășurat cu bună credință 

și în interesul public al locuitorilor Municipiului Buzău. 

 

Cu aleasă considerație, 

Consilier local, Irinel Cîrstea 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 



 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 


